
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 14/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 487/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του 
Ναυτικού Αθλητικού Συλλόγου Ν. 
Ημαθίας και ψήφιση πίστωσης. 

 
       Σήμερα 28 Ιουνίου  του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική έκτακτη συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην 
αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 24-6-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ε. Δημούλα-Πετρίδη Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Ε. Γουναράς  
3. Β. Γιαννουλάκης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
4. Σ.  Παναγιωτίδης Γ. Τροχόπουλος  
5. Ι. Καλαϊτζίδης Μ. Γαβρίδης  
6. Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης Απόντες  
7. Ι. Ακριβόπουλος Σ. Μηλιόπουλος Δημαρχιακοί 
8. Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου Πάρεδροι 
9. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   -------- 

10. Μ. Σακαλής   Π. Πιτούλιας 
11. Χ. Φουρνιάδης   Γ. Μανακούλης 
12. Χ. Ντόβας   Π. Ποταμόπουλος 
13. Σ. Κρομμύδας    
14. Β. Ρήσσου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης  
συζήτηση αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 490/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 501/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 

15. Κ. Χιονίδης 
16. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
17. Ι. Κουρουζίδης 
18. Δ. Δάσκαλος 
19. Γ. Μιχαηλίδης 
20. Κ. Πουλασουχίδης 
21. Α. Τσιάρας   
22. Η. Σοφιανίδης 
23. Γ. Ορφανίδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-6-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με την από 6765/8-6-2004 αίτησή του, ο Ναυτικός Αθλητικός Σύλλογος 
Ημαθίας ζητά από το Δήμο Βέροιας την οικονομική ενίσχυσή του με το ποσό των € 
1.000,00 για την κάλυψη αναγκών του Συλλόγου. 

Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) που 
αναφέρει ότι «Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού Συμβουλίου είναι δυνατή η 
παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που 
έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση λαμβάνεται εφ΄ όσον η 
οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το επιτρέπει και έχει εγγραφεί 
πίστωση στον προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε καμία περίπτωση δεν 
μπορεί να υπερβαίνει το ένα εκατοστό των τακτικών εσόδων». 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους και στο Κ.Α. 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση ύψους € 115.000,00 με σημερινό υπόλοιπο € 39.500,00. 

΄Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της οικονομικής ενίσχυσης του Ναυτικού 
Αθλητικού Συλλόγου Ημαθίας και να ψηφίσει τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του 
ανωτέρω Κ.Α. του  προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 24-6-2004 εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται 
ομόφωνα την έγκριση της έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης του Ναυτικού Αθλητικού 
Συλλόγου Ν. Ημαθίας με το ποσό των 500,00 €. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Το ερώτημα αφορά όλα τα επόμενα σχετικά θέματα. Δεν 

έχει συνεδριάσει η Επιτροπή; Τουλάχιστον από τα εισηγητικά που έχουμε στα χέρια 
μας δεν φαίνεται να ασχολήθηκε η Επιτροπή μ΄ αυτά τα ζητήματα. 

Μιχαηλίδης: Επειδή δεν έχω δει το εισηγητικό σημείωμα ήθελα να ξέρω ποια 
είναι η απόφαση της Επιτροπής. 

Πρόεδρος: Εισηγείται ομόφωνα την έκτακτη οικονομική ενίσχυση με το ποσό 
των 500,00 ευρώ. 

Κεχαγιόγλου: Η Επιτροπή συνεδρίασε και αποφάσισε ομόφωνα για 500,00 
ευρώ. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν έχω καμία αντίρρηση να δοθούν αυτά τα χρήματα, είναι 

μικρό ποσόν και νομίζω ότι οι συγκεκριμένοι άνθρωποι που έχω την τύχη να τους 
γνωρίζω, θα κάνουν σημαντική δουλειά, είναι καινούργιος σύλλογος και θα παίξουν 
σημαντικό ρόλο. Το σχόλιό μου είχε σχέση με το ότι δεν γνωρίζουμε εμείς τα ποσά. 
Βεβαίως θέλω να παρατηρήσω ότι πριν λίγο καιρό είχαμε το θέμα ενός συλλόγου που 
έγινε στη Μέση και ο κ. Δήμαρχος και δεν θυμάμαι ποιοι άλλοι ήταν αρνητικοί γιατί 
ήταν ένας καινούργιος σύλλογος. Σημειώνω εδώ ότι έχουμε δύο μέτρα και δύο 
σταθμά. Ωστόσο συμφωνώ για την οικονομική ενίσχυση του συλλόγου αυτού. 

Κουρουζίδης: Εχω πει επανειλημμένα σχετικά με την ενίσχυση των 
συλλόγων, πως αυτό που συμβαίνει είναι ότι έρχεται κάποιος σύλλογος και ζητάει 
ενίσχυση. Δεν είναι το πρόβλημα που πρέπει να λύσουμε αλλά αυτό που πρέπει να 
κάνει ο Δήμος είναι να χαράξει μία πολιτική σχετικά με την αντιμετώπιση των 
οικονομικών αυτών ενισχύσεων στους συλλόγους, κάτι που λείπει μέχρι σήμερα. 



Όταν προτείνουμε μεγαλύτερα ποσά, γιατί πιστεύουμε πως κάποιοι σύλλογοι έχουν 
ανάγκη τη βοήθεια του Δήμου στα πρώτα βήματά τους, υπάρχει αντίδραση της 
πλειοψηφίας και του δημάρχου. Ετσι όμως δεν λύνουμε το πρόβλημα. 

Σοφιανίδης: Ο συγκεκριμένος Ναυτικός Ομιλος δημιουργήθηκε στην πόλη 
μας για να καλύψει ένα πολύ μεγάλο κενό που υπήρχε στον αθλητισμό. Πιστεύω ότι 
η δραστηριότητά του θα είναι πολύ μεγάλη στο μέλλον και θα προτείνω προς το Δημ. 
Συμβούλιο το ποσόν των 3.000 ευρώ. 

Δήμαρχος: Το αν υπάρχει πολιτική κε Κουρουζίδη του Δήμου σχετικά με τις 
επιχορηγήσεις των Συλλόγων, φαίνεται από τα έργα κι όχι από τι λέμε εδώ μέσα. Δεν 
είναι πολιτική του Δήμου όταν όλες οι κτιριακές εγκαταστάσεις του Χώρου Τεχνών, 
της Στέγης Γραμμάτων και Τεχνών δίνονται δωρεάν στους συλλόγους; Ηταν πολιτική 
της προηγούμενης Δημ. Αρχής που τους έπαιρνε 400.000 δρχ. προκειμένου να 
δώσουν μία παράσταση στο Χώρο Τεχνών; Το κονδύλιο είναι συγκεκριμένο. Από τον 
Δημοτικό Κοινοτικό Κώδικα δεν μπορούμε να διαθέσουμε παραπάνω χρήματα. 
Μακάρι με τον νέο Δημοτικό Κοινοτικό Κώδικα, που δεσμεύτηκε η κυβέρνηση να 
περάσει μέχρι τέλος Δεκεμβρίου, να αυξηθεί και να έχουμε τη δυνατότητα να 
επιχορηγήσουμε με μεγαλύτερα ποσά και περισσότερους συλλόγους. Πάντως έχουμε 
έξαρση στην πόλη μας και σε πολιτιστικούς και σε αθλητικούς συλλόγους. Βοηθάμε 
μέσα στο μέτρο των δυνατοτήτων μας και μέσα στα τυπικά περιθώρια που μας 
επιτρέπει ο κώδικας. Πολιτιστικοί σύλλογοι υπάρχουν πολλοί, Ναυτικός Ομιλος ένας 
δημιουργήθηκε στην πόλη μας για να προχωρήσει ο αθλητισμός και σ΄ αυτόν τον 
τομέα στις λίμνες του Αλιάκμονα. Γι’ αυτό και φαντάζομαι η Επιτροπή εισηγείται 
αυτή την επιχορήγηση και μακάρι να μπορούσαμε να δώσουμε το  ποσόν που 
προτείνει ο κ. Σοφιανίδης. Νομίζω ότι πρέπει να επιμείνουμε κε Πρόεδρε στην 
εισήγηση της Επιτροπής. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Δεν εννοώ τέτοιου είδους πολιτική. Ισως να μη μας 

καταλαβαίνετε κι αυτό είναι το πρόβλημά σας. Αν νομίζετε ότι με το να δίνουμε την 
αίθουσα λύνουμε το πρόβλημα των συλλόγων αν και είναι ένα μικρό βοήθημα δεν 
είναι η ουσία του προβλήματος. Βλέπω πραγματικά ότι αυτό που γίνεται εδώ κι 
ενάμιση χρόνο είναι η κατανομή των ενισχύσεων. Όπως αναφέρατε και στην έκθεσή 
σας στο προηγούμενο Δημ. Συμβούλιο, και μάλιστα ως κατόρθωμα, ενισχύσατε τους 
συλλόγους κάτι που είναι υποχρέωση από το ποσοστό του προϋπολογισμού. Είπατε 
κι εσείς ότι είναι ένα ποσό που βγαίνει από τον προϋπολογισμό. Αρα γιατί το 
αναφέρετε; Αν αρχίζει και τελειώνει η πολιτική σας για τους συλλόγους με την 
παραχώρηση της Στέγης Γραμμάτων και Τεχνών σε κάποιες εκδηλώσεις των 
συλλόγων να μας το πείτε. Αν όμως δεν είναι μόνο αυτό, εισηγηθείτε κι εσείς να 
κάνουμε καινούργια πολιτική και μην αναφέρεστε στο παρελθόν αλλά κοιτάξτε το 
μέλλον. 

Δήμαρχος: Το μέλλον κοιτάμε κε Κουρουζίδη αλλά θα πρέπει να θυμόμαστε 
και το παρελθόν κι αν δεν είναι σημαντική βοήθεια σ΄ έναν σύλλογο να θέλει να 
δώσει παραστάσεις στο Χώρο Τεχνών και να του παίρνουμε 400.000, τότε τι είναι; 
Εάν οι σύλλογοι αυτοί που παρουσιάζουν το έργο τους και αναδεικνύουν τους 
ντόπιους καλλιτέχνες, δεν έχουν το δικαίωμα να χαρούν αυτόν τον πραγματικά 
ωραιότατο χώρο, τότε τι είναι πολιτική;  Να δίνουμε εκατομμύρια στους συλλόγους 
με το ένα χέρι και με το άλλο να τους παίρνουμε ένα εκατομμύριο για ενοίκιο του 
Χώρου Τεχνών; 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης: Εχετε καταλήξει αυτό το καινούργιο κτίριο να το δίνετε για 

οποιαδήποτε εκδήλωση επιπέδου που πολλές φορές δεν είναι γι’ αυτό το χώρο. 



Κάνετε για μένα μικροπολιτική γιατί ενώ υπάρχουν κενές ημερομηνίες για τη Στέγη, 
δίνεται το Χώρο Τεχνών για εκδηλώσεις που δεν του αρμόζουν, ενώ είναι χώρος για 
σημαντικές εκδηλώσεις. 

Δήμαρχος: Ολες οι εκδηλώσεις είναι σημαντικές. Αυτός ο χώρος έγινε για να 
τον χαρεί ο βεροιώτικος λαός κι από εκεί μέσα να βγουν πραγματικά ταλέντα. Εμείς 
τουλάχιστον αυτό πιστεύουμε. Αν εσείς πιστεύετε ότι πρέπει να τον χαίρονται λίγοι ή 
μάλλον αυτοί που μπορούν και πληρώνουν, τότε καλά κάνετε και το πιστεύετε. Εμείς 
θέλουμε να βάλουμε τον λαό μέσα στο χώρο αυτό και τον βάλαμε. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα για την οικονομική ενίσχυση του Ναυτικού 
Αθλητικού Συλλόγου; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Η. Σοφιανίδη για 
οικονομική ενίσχυση ύψους 3.000,00 ευρώ; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
  Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής για οικονομική 
ενίσχυση ύψους 500,00 ευρώ; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ι. Ακριβόπουλος, Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-6-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.  
2.- Το αριθ. πρωτ. 19/6-6-2004 έγγραφο του Ναυτικού Αθλητικού Συλλόγου Ν. 
Ημαθίας. 
3.- Την από 24-6-2004 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2004 και στον Κ.Α 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση. 
5.- Την πρόταση του δημ συμβούλου Η. Σοφιανίδη. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει  
 

 Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Ναυτικού Αθλητικού 
Συλλόγου Ν. Ημαθίας για την κάλυψη μέρους των αναγκών του με ποσό Κατά 
Πλειοψηφία € 500,00. 
 Β) Κατά Πλειοψηφία: 1.- Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυσή του με ποσό 
500,00 € 

2.- Ψηφίζει ποσό € 500,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» του 
προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2004 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    487/2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Γ. Μιχαηλίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Πουλασουχίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Τσιάρας 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  9-7-2004 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 


